
 

 

Inspreken op 26 september 2023 met betrekking tot de transparantie rond Vlietland 

door: Annet Weijermars 

 

 

 

Waarom wil de BurgerKrachtCentrale inspreken op het dossier Vlietland? 

 

Heel simpel, burgerparticipatie staat of valt met vertrouwen en transparantie. En dat is nou 

precies waar het aan ontbreekt in dit dossier. 

 

Door de veelheid aan opinions, wij zijn eerlijk gezegd de tel kwijt, en door alle 

daaropvolgende geheim- en niet-geheimverklaringen, heeft niemand  meer overzicht. 

 

Daarmee weet ook niemand meer hoe dit dossier in elkaar zit. Dit geldt voor alle partijen en 

niet in de laatste plaats de inwoners. En dat geeft ruis en onrust. 

 

De essentie, wie er nu voor of tegen de voorgenomen plannen is en waarom, lijkt in een  

uiterst verwarrend juridisch spektakel verloren te gaan. . 

Wij pleiten hierbij dus ook voor openheid en vooral duidelijkheid van dit dossier en het 

openbaar maken van stukken en vergaderingen. 

 

Gebrek aan transparantie staat verbinding in de weg. Die verbinding willen wij als BKC 

graag herstellen door nogmaals een oproep te doen voor een dialoog. 

De BKC is namelijk van mening dat iedereen een punt heeft. Juist een veelheid aan 

perspectieven brengt de best mogelijke uitkomst van dossiers. 

 

Ook in dit dossier heeft iedereen een punt dat hij of zij graag zou willen delen. En juist dát is 

onmogelijk door het gebrek aan transparantie. Een gelijkwaardig gesprek wordt door 

geheimhouding onmogelijk gemaakt.  

 

Om toekomstgericht met dit dossier om te gaan herhalen wij onze oproep voor een dialoog 

zodat iedereen zijn of haar punt kan delen. En bieden wij ook nogmaals onze hulp aan bij 

het organiseren hiervan.  

 

Samen eten verbindt, wij delen daarom vanavond dan ook graag ‘ons punt’ uit aan 

iedereen.. 

 


